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Protokół Nr 16/16 
  z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego  

w dniu 11 marca 2016 r.  
 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Otwocku, pod 
kierunkiem Przewodniczącego, radnego Dariusza Sokoła, w godzinach od 1500 do 1710. 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji, Pan Marcin Podgórski Dyrektor 
Departamentu Gospodarki Odpadami oraz Pozwoleń Zintegrowanych i Wodnoprawnych 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego, Pani Magdalena Żurawska 
Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego w Otwocku, 
Przedstawiciele Urzędu Miasta Otwocka Pani Marta Szymańska i Pan Jerzy Sułkowski - 
Inspektorzy w Wydziale Ochrony Środowiska, Przedstawiciele firmy SATER-OTWOCK 
Pani Maria Paczek i Pan Kazimierz Pietras, członkowie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  
i Środowiska, radni Powiatu nie będący członkami Komisji, Pani Sylwia Wysocka 
przedstawicielka prasy lokalnej, a także przedstawiciele mieszkańców Powiatu, zgodnie  
z załączonymi listami obecności. 

 
Przewodniczący odczytał poniższy porządek posiedzenia: 
1. Przyjęcie protokołu z ubiegłego posiedzenia Komisji. 
2. Zapoznanie się z aktualną sytuacją w zakresie uciążliwego oddziaływania emisji odoru na 

przyległe do składowisk otoczenie firm SATER i LEKARO oraz uzyskanie informacji  
o podjętych działaniach.  

3. Sprawy różne. 
4. Zakończenie posiedzenia. 

 
Powyższy porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad. 1 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 2  

Przewodniczący Komisji poprosił o zabieranie głosu według kolejności, a następnie 
przekazał głos Panu Marcinowi Podgórskiemu Dyrektorowi Departamentu Gospodarki 
Odpadami oraz Pozwoleń Zintegrowanych i Wodnoprawnych Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Mazowieckiego. 

Dyrektor Marcin Podgórski omówił proces wydawania decyzji oraz pozwoleń dla 
składowiska SATER OTWOCK i firmy LEKARO. Powiedział, iż trwa postępowanie 
zmierzający do wydania decyzji o konieczności przystąpienia do przeglądu ekologicznego dla 
instalacji na składowisku SATER. Dodał, że po wykonaniu ww. przeglądu będzie można 
podjąć dalsze działania, również w oparciu o konsultacje społeczne. W kwestii firmy 
LEKARO wyjaśnił, iż ku końcowi zmierza postępowanie związane z wnioskiem o wydanie 
pozwolenia zintegrowanego i wkrótce pojawi się decyzja, która rozstrzygnie wszystkie 
aspekty zarówno technologiczne, jak i środowiskowe. Zwrócił uwagę, iż ww. instalacje były 
przedmiotem kontroli Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska i w obu sytuacjach 
nie dopatrzono się naruszeń.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że otrzymał badania odorowe od Spółki 
SATER OTWOCK oraz, że zaproszeni przedstawiciele firmy Lekaro odmówili udziału  
w posiedzeniu Komisji. 

Przedstawicielka składowiska SATER OTWOCK przedstawiła informacje  
dot. przeprowadzonych badań odoru na składowisku. 

Radna Barbara Markowska odczytała fragmenty następujących pism: 
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− pismo z dn. 28.05.15r. znak HKN.9011.00010.2015.AT; 
− pismo z dn. 01.08.15r. znak PŚ-VI.706.119.2015.MR; 
− pismo z dn. 16.11.15r. znak PS-V.7032.1.2015.MP; 
− pismo z dn. 06.07.15r. znak MM-IN.7021.1.56.2015.AM; 
− protokół z dn. 02.09.15r. z oględzin do protokołu kontroli NR RA 179/2015; 
− pismo z dn. 08.02.16r. znak RA-IN.7024.130.2015.KW. 

(powyższe pisma znajdują się w załączeniu do protokołu) 
W związku z powyższym zadała kilka pytań. 
 Dyrektor Magdalena Żurawska przedstawiła wyjaśnienia w nawiązaniu do ww. pism.  
 Dyrektor Marcin Podgórski opisał cechy przeglądu ekologicznego. 

Przedstawicielka Miasta Otwocka uzupełniła informacje dot. przeprowadzonych 
badań odoru na składowisku. Wyjaśniła, że Miasto Otwock podejmuje różne czynności  
w zakresie Spółki SATER OTWOCK.  
 Przedstawiciel Spółki SATER opisał realizację niektórych działań podjętych przez 
Spółkę na składowisku. 
 Dyrektor Marcin Podgórski omówił kwestie związane z pozwoleniem zintegrowanym. 
 Przedstawiciel mieszkańców poinformował o nieprawidłowościach dot. składowiska, 
wskazując różnice pomiędzy dokumentacją, a rzeczywistością. 
 Wywiązała się również dyskusja nt. otwockiej oczyszczalni ścieków. 

Dyrektor Marcin Podgórski poinformował, że obyły się konsultacje społeczne  
ws. projektu Wojewódzkiego Planu Gospodarki Opadami, uwag było bardzo dużo i są one 
analizowane. Powiedział, że projekt zawiera wszelkie wytyczne dot. gospodarki odpadami. 
Zadeklarował sprawdzenie rzędnej składowiska odpadów. Nadmienił również o podanej,  
w złożonym przez firmę LEKARO wniosku, ilości przyjmowanych odpadów, która wynosi 
280 tys. ton rocznie.  

Radna Grażyna Olszewska zaapelowała o zorganizowanie sesji Rady Powiatu  
ws. odorów, z zaproszeniem wszystkich zainteresowanych stron.  

 
Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu wniosek skierowany do 

Przewodniczącego Rady Powiatu o zorganizowanie sesji Rady Powiatu poświęconej 
problemom odorowym na terenie Powiatu Otwockiego z uczestnictwem 
zainteresowanych stron.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 10 członków Komisji. 
  
 Radny Jacek Czarnowski poprosił o wyjaśnienie statusu drogi dojazdowej do 
składowiska SATER-OTWOCK. 
 

Przewodniczący Komisji poddał głosowaniu wniosek skierowany do Zarządu 
Powiatu o sprawdzenie statusu drogi dojazdowej do składowiska SATER OTWOCK. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 10 członków Komisji. 
 
 Radny Jarosław Wiązowski w nawiązaniu do pierwszego z wniosków zaapelował  
o zaproszenie wszystkich zainteresowanych m.in. przedstawicieli Gmin. 
 Radny Jacek Czarnowski zasugerował wysłanie zaproszeń dla gości na wymienioną  
w powyższym wniosku sesję Rady Powiatu w formie papierowej z potwierdzeniem odbioru  
i poprosił Przewodniczącego Komisji o dopilnowanie sprawy. 

 
Ad. 3 
  W związku z brakiem spraw zgłoszonych przez członków Komisji, Przewodniczący 
Komisji poinformował o temacie kolejnego posiedzenia związanym z PCZ Sp. z o.o.  
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 Radny Jacek Czarnowski w nawiązaniu do wypowiedzi Przewodniczącego 
zasugerował połączone posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego wraz z Komisją 
Zdrowia, Rodziny i Bezpieczeństwa. 
 
Ad. 4  
 Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
  
 
W załączeniu: 

1) lista obecności; 
2) informacja nt. działalności firmy LEKARO; 
3) informacja ws. funkcjonowania składowiska Sater; 
4) decyzja z dn. 08.12.14r. Nr 157/14/PŚ.Z Marszałka Województwa Mazowieckiego; 
5) decyzja z dn. 29.01.14r. Nr 9/14/PŚ.Z Marszałka Województwa Mazowieckiego; 
6) decyzja z dn. 10.06.10r. Nr 172/10/PŚ.0 Marszałka Województwa Mazowieckiego; 
7) decyzja z dn. 11.06.10r. Nr 51/10/PŚ.Z Marszałka Województwa Mazowieckiego; 
8) decyzja z dn. 12.07.07r. znak WŚR.I.KB/6640/30/06 Wojewody Mazowieckiego; 
9) pismo z dn. 09.06.15r. znak S.OŚ.I.604.31.1.2015.SD Starosty Otwockiego; 
10) pismo z dn. 26.06.15r. znak WGGR.6224.2.2015 Prezydenta Miasta Otwocka; 
11) pismo z dn. 09.06.15r. znak S.OŚ.I.604.31.2015.SD Starosty Otwockiego; 
12) pismo z dn. 06.07.15r. znak MM-IN.7021.1.56.2015.AM Mazowieckiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska; 
13) pismo z dn. 28.05.15r. znak HKN.9011.00010.2015.AT SW 24990/2015 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Warszawie; 
14) pismo z dn. 16.06.15r. znak S.OŚ.I.604.35.2015.SD Starosty Otwockiego; 
15) wniosek z dn. 04.08.15r. Starosty Otwockiego o udostępnienie informacji o 
środowisku i jego ochronie 

16) pismo z dn. 01.08.15r. znak PŚ-VI.706.119.2015.MR Dyrektora Departamentu 
Środowiska Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego; 

17) pismo z dn. 16.11.15r. znak PS-V.7032.1.2015.MP Dyrektora Departamentu 
Środowiska Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego; 

18) pismo z dn. 24.11.14r. znak WGGR 6224.2.2015 Prezydenta Miasta Otwocka; 
19) pismo z dn. 09.12.15r. znak S.OŚ.I.604.35.2015.SD Starosty Otwockiego; 
20) pismo z dn. 14.01.16r. znak S.OŚ.I.604.4.2016.SB Starosty Otwockiego; 
21) pismo z dn. 08.02.16r. znak RA-IN.7024.130.2015.KW Mazowieckiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska; 
22) protokół z dn. 02.09.15r. z oględzin do protokołu kontroli NR RA 179/2015 

Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska; 
23) pismo z dn. 25.02.16r. znak 0009-OTW-MD-II-2016 Sater Otwock; 
24) wyciąg Nr 16 z proj. protokołu Nr 16/16 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego w dniu 11 marca 2016 r.; 
25) wyciąg Nr 17 z proj. protokołu Nr 16/16 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego w dniu 11 marca 2016 r.  
 
 

Protokółowała :       Przewodniczył: 
 

Angelika Krawczyk       Dariusz Sokół 


